
Zápis z jednání 
Statutární město Ostrava 
Komise životního prostředí rady města 

1/1 Vypracovala:  Mgr. Markéta Poledníková 

 Datum:  12. 4. 2021  

Předmět:  23. jednání komise životního prostředí rady města 

Datum konání: 6. dubna 2021 v 15:30 hodin 

Elektronické konání:  MS Teams 

Přítomní:  Mgr. Václav Kubín; Bc. Aleš Boháč, MBA; Ing. Eduard Dvorský; Petr Janíček; 

David Kotásek; Ing. Václav Parchaňský; Ing. Zbyněk Šebesta; Ing. Otakar Šimík; 

Andreas Triandafilu; Petr Veselka 

Omluveni:   Josef Videcký 

MMO OOŽP:   Mgr. Kateřina Šebestová; Ing. Bc. Pavel Valerián, Ph.D., MBA; Mgr. Markéta 

Poledníková 

Hosté:  Ing. Vladimír Blahuta 

 

 

Závěry jednání 
 

4. Návrh změny Statutu Fondu životního prostředí a poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu 

města pro jeho činnost 

Odbor ochrany životního prostředí členům objasnil výši příjmu do Fondu ve výši 14,4 mil. Kč za kalendářní 

rok, která je vypočítaná z průměru 2 mil. Kč za měsíc. Podle nového zákona je poplatníkem za ukládání 

komunálního odpadu také statutární město Ostrava. V dalších letech bude vratka části poplatku progresivně 

klesat. 

Dále byly diskutovány návrhy vyšší částky do Fondu životního prostředí. 

Členové probírali vyšší daně z nemovitostí z těžkého průmyslu.  

Diskutovalo se také o nutnosti navýšení poplatků za odpad a je vypočítáno, že z nynějších 498 Kč musí být 

poplatek navýšen zhruba na 1 000 Kč za občana za odpad na rok.  

 

Usnesení:  

Komise schvaluje a doporučuje orgánům města rozhodnout o úpravě Statutu Fondu životního prostředí dle 

předloženého návrhu změny Statutu.  

 

Hlasování:  

10 pro, 0 proti, 0 se zdržel  

 

 

 

 

 

 

Mgr. Václav Kubín 

předseda komise  

životního prostředí  

 

Příloha č. 3


